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PROTOKÓŁ Nr 3/2025 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Miejskiej w Opocznie  

w dniu 18 marca 2025r. 

 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

Barbara Wacławiak - Przewodnicząca Komisji - otworzyła posiedzenie Komisji i 

powitała wszystkich obecnych.  

 

Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w 

Opocznie są transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad odbywa się 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i jest udostępniana w 

Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Gminy Opoczno. 

 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z protokołami z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 2. 

Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 

Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia /załącznik nr 1 do protokołu/.  

 

Tematyka posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca lutego 2025r.   

4. Tworzenie przez Gminę Opoczno korzystnych warunków do lokalizacji 

nowych inwestycji.  

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia.   

 

Komisja przyjęła porządek posiedzenia, bez zmian.  

 

Ad. pkt. 3.  

Przyjęcie protokołu z miesiąca lutego 2025r.  

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że protokół Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Opocznie Nr 2/2025 z dnia 11 lutego 2025r. był wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak 

również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 2/2025 z 

dnia 11 lutego 2025r. 
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Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w 

wersji przedłożonej z dnia 11 lutego 2025r.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia 

Nr 2/2025 z dnia 11 lutego 2025r. 
 

Ad. pkt. 4.  

 Tworzenie przez Gminę Opoczno korzystnych warunków do 

lokalizacji nowych inwestycji.  

 

Natalia Marusik-Krzysztofik – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – 

przedstawiła informację (załącznik nr 2 do protokołu). 

Lidia Lasota – Dyrektor Wydz. Promocji i Kultury – zabrała głos. 

Patrycja Wilk – inspektor w Wydz. Promocji i Kultury - przedstawiła informację 

(załącznik nr 3 do protokołu). 

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Kopera, radny Tomasz Łuczkowski, radna 

Barbara Wacławiak, Prezes ZGM Zbigniew Sobczyk.  

 

W toku dyskusji radni zgłosili następujące wnioski i prośby:  

Radny Tomasz Kopera: 

- prosi, aby Burmistrz zrobił rozeznanie, jakie są dostępne grunty inwestycyjne; 

- apeluje do Burmistrza, aby zakup terenów inwestycyjnych był dla Burmistrza 

priorytetem. 

Radny Tomasz Łuczkowski: 

- prosi Burmistrza o pisemną odpowiedź jaki ma pomysł na przejmowanie, 

wykupywanie i scalanie, terenów między ul. Przemysłową a ul. Inowłodzką; 

- pyta o inkubator przedsiębiorczości – jak ma to wyglądać i gdzie będzie 

zlokalizowany; 

- w związku z Rozporządzeniem MSWiA o wyznaczaniu miejsc na schrony w 

urzędach i szkołach prosi o odpowiedź Burmistrza, czy było robione rozeznanie, 

gdzie mogłyby być zlokalizowane takie schrony i jakie środki są niezbędne do 

tego, aby to zadanie zrealizować. 

 

Komisja przyjęła informacje do wiadomości. 

 

Ad. pkt. 5.  

Zapytania i wolne wnioski.  

 

W dyskusji głos zabrali: radna Barbara Wacławiak, Prezes ZGM Zbigniew 

Sobczyk, radny Krzysztof Grabski, radny Tomasz Rurarz, Dyrektor Wydz. 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Monika Wojciechowska, Sekretarz 

Miasta Janusz Klimek, radny (gość) Andrzej Rożenek. 
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W toku dyskusji radni zgłosili następujące wnioski i prośby:  

Radna Barbara Wacławiak: 

- prosi, aby wyjaśnić na czym polegało Zarządzenie Burmistrza nr 221/2021 

dotyczące powierzenia Spółce ZGM wykonania zadania własnego polegającego 

na zarządzaniu mieszkaniowym zasobem komunalnym (przepisy prawne, koszty 

finansowe); 

- prosi o merytoryczne udokumentowanie opłaty za okres grzewczy budynku przy                                      

ul. Zjazdowej, w latach w których występowała niedopłata.  

Radny Tomasz Rurarz - po raz kolejny zgłasza potrzebę usunięcia graffiti pod 

wiaduktem na ul. Krasickiego. 

 

Ad. pkt. 6 

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Przewodnicząca podziękowała za udział w posiedzeniu, a następnie je zamknęła. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia 14.00, godzina zakończenia posiedzenia 15.00 

 

 

Komisja Rewizyjna w składzie: 

 

1. Wacławiak Barbara – Przewodnicząca             …………………………. 

 

2. Grabski Krzysztof - Zastępca Przewodniczącej         …………………… 

 

3. Dąbrowski Marcin – członek                                        ….………………. 

 

4. Kopera Tomasz – członek                                                ………………… 

 

5. Łuczkowski Tomasz – członek                                        ………………… 

 

6. Rurarz Tomasz – członek                                                ………………… 

 

 

 

 

 

 

 
 

Protokołowała: 

B. Kędziora 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 
 


